
Terugblik op een geslaagde activiteit
Op zondag 27 november organiseerden we onze traditionele Sinterklaasbrunch. Dat was 
door de pandemie ondertussen al twee jaar geleden. Maar dat hield ons niet tegen!

Onze enthousiaste bestuursleden – vooral 
de vrouwen – hadden er zin in en toverden 
lekkere gerechten op de uitgebreide buffet-
tafel. Een 150-tal sympathisanten staken 
hun benen onder de tafel en genoten van al 
dat lekkers. Sinterklaas was uiteraard ook 
van de partij. Hij deelde cadeautjes uit aan 
de kinderen. 

Nadat we de goedheilige man uitzwaaiden, 
kwam Theo Francken zijn kritische blik op 
de actualiteit toelichten. Net zoals wij, 
genoot ook Theo Francken nog enkele 
dagen na van onze geslaagde brunch. We 
gaven hem als blijk van dank een doos  ‘wit 
goud’ uit Haacht, echt grondwitloof van een 
lokale teler. Dat zorgde voor een leuke post 
op zijn sociale media. Na afloop dachten 

we ook aan de Haachtenaar die het moei-
lijk heeft en niet kon deelnemen aan onze 
brunch. We verdeelden het overgebleven 
eten via de socialemediakanalen aan 
‘Zonder honger naar bed’. Zo maakten we 
een tiental Haachtse gezinnen blij met een 
voedselpakket.

Ondertussen denken we al aan onze 
volgende activiteit: de pannenkoekenslag
op zondagnamiddag 
12 februari 2023 in de 
cafetaria van Den Box 
(achter sportcomplex 
Den Dijk). U bent van 
harte welkom!

Jessy Van Hoof

Onze enthousiaste bestuursploeg en enkele helpende handen 
met Theo Francken en bestendig afgevaardigde Bart Nevens.

Gelukkig nieuwjaar

Hopelijk genoot u van de feestdagen 
en van de warmte en gezelligheid 
van vrienden of familie. En heeft u 
het tijdens de donkere, koude dagen 
gezellig gemaakt met kaarsjes en een 
lekker knus dekentje om de onaange-
name kilte te lijf te gaan.

Wat ik u wil wensen? Heel veel. Een 
einde aan de absurde oorlog tussen 
Rusland en Oekraïne, een sterke 
daling van de energieprijzen .... maar 
vooral een goede gezondheid. In lijf 
en leden, in hart en ziel!

Ik hoop u van harte te ontmoeten op 
onze leuke, warme momenten van 
samenzijn die 
nu al op onze 
kalender staan. 

Tot dan!

Kristel Godyns

haacht@n-va.be

www.n-va.be/haacht

N-VA Haacht

Volg ons op sociale media en blijf 
op de hoogte van onze activiteiten!

(H)ECHTE HAACHTSE 
HETE PANNENKOEKEN

Zondag 12 februari 
14 tot 18 uur

Kleine kantine sporthal, Dijkstraat 1, Wespelaar
Iedereen welkom!

Heeft u ideeën om onze gemeente te verbeteren? 
Bezorg ze aan onze mandatarissen of via mail 
haacht@n-va.be

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Haacht
haacht@n-va.be N-VA Haachtwww.n-va.be/haacht
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FEDERALE BEGROTING VAN REGERING-DE CROO
IS ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest zelfs zijn eigen
staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans helder: België heeft de 
allerslechtste begrotingscijfers van de hele eurozone. Alle broodnodige
hervormingen rond de arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

Commotie rond plannen 
fusie politiezones
Nieuwe, moderne én dure infrastructuur
In ons blaadje van oktober 2022 kon u lezen over de plannen 
van onze politiezone BHK (Boortmeerbeek-Haacht-Keerber-
gen) voor de bouw van een nieuw centraal politiegebouw op 
de hoek van de Zoellaan en de Stationsstraat in Haacht. De 
werken voor die (dure) nieuwbouw starten in het tweede kwar-
taal van 2023 en zullen naar verwachting tussen de 11,5 en 
12 miljoen euro kosten. Het zijn de drie gemeenten van onze 
politiezone die opdraaien voor de financiering daarvan. Onze 
lokale politie heeft dringend nood aan nieuwe en moderne 
infrastructuur. Daarom stemde de N-VA – ondanks het hoge 
kostenplaatje – in met die investering.

Fusie politiezones op komst?
Onze verbazing was groot toen eind vorig jaar aan het licht 
kwam dat er een onderzoek gestart werd over een mogelijke 
fusie tussen onze politiezone en de politiezone HerKo 
(Herent-Kortenberg). Heeft het wel zin om een splinternieuw 
politiecommissariaat te bouwen als er mogelijk een fusie komt 
met een andere politiezone die haar eigen gebouwen heeft? 
Moeten we niet afwachten of de fusie er daadwerkelijk komt en 
dan een analyse maken van de behoeften van de gefusioneerde 
politiezone alvorens te starten met de peperdure nieuwbouw?

Niet lichtzinnig omgaan met belastinggelden
Volgens het Haachtse gemeentebestuur (Open Vld/cd&v/
Vooruit) is er geen vuiltje aan de lucht en komt de realisatie en 
timing van de nieuwbouw niet in het gedrang. Maar wij 
vinden dat met het geld van de Haachtse belastingbetaler 
niet zo lichtzinnig omgegaan mag worden. N-VA Haacht eist 
daarom volledige transparantie over de gevolgen van een 
mogelijke fusie van politiezones en 
de impact daarvan op de geplande 
nieuwbouw. We zullen het dossier met 
argusogen opvolgen.

Bert Francois

HAACHT


